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Workshop Agenda on 3D Printing and Manufacturing in the future
3D打印技术与未来制造业发展论坛日程安排
Time: 14:00-19:00, June 8th2013
时间：14:00-19:00, 2013年6月8日
Venue: Shangri-La Hotel, Ningbo

地点：宁波香格里拉大酒店
	Time

时间
	Agenda

日程安排


	14:00-14:15
	Welcome Session

开幕式
1.  Introduction from Host 主持人介绍到场嘉宾
2. Speech from Vice Provost of University of NottinghamNingbo China: Sam Shen

宁波诺丁汉大学副校长沈伟其致欢迎辞
3. Speech from Ningbo Official宁波市领导讲话


	Part 1: Speech: 3D Printing Development in The World

第一单元：主题报告：全球3D打印技术发展


	14:15-14:35
	Keynote Speech – Prof.Phill Dickens (Nottingham University)

主旨主旨演讲–英国诺丁汉大学Phill Dickens教授
Topic: 3D printing from prototypes to final parts 

主题: 3D打印的概念和应用

	14:35-14:55
	Speech – Dr. Phil Reeves (Econolyst, UK)

演讲 – 英国Econolyst公司Phil Reeves 博士
Topic：The business benefits to the adoption of 3D printing

主题:  采用3D打印的商业利益

	14:55-15:15
	Speech – Dr.GeGuo (Beijing Tiertime Technology)

演讲 – 北京太尔时代郭戈博士
Topic：Consumer 3D printing application and our future

Life

主题：消费级3D打印与百姓生活


	15:15-15:35
	Speech – Prof. Ryan Wicker (University of Texasat El Paso)

演讲 – 美国德克萨斯大学Ryan Wicker教授
Topic：knowledge transfer activities of 3D printing in USA and future of advanced manufacturing.

主题：美国3D打印领域的知识转移以及高端制造的未来


	15:35-16:00
	Tea Break

茶歇


	Part 2: Discussion: 3D Printing: The 3rd Industrial Revolution? Start with Stratasys performance on Nasque

第二单元：对话：3D打印会否成为第三代技术革命－从美股上市公司Stratasys股价翻番说起


	16:00-17:30
	Chaired by Dr. Edwin Mok (University of Nottingham Ningbo China)

主持人：宁波诺丁汉大学 Edwin Mok博士
Participants: Prof.Phill Dickens, Dr. Phil Reeves,  Dr.GeGuo, Prof. Ryan Wicker, Yi Zhao (Finance analyst in advanced manufacture, SWS Research), Official from Ningbo Economic and Information Commission

参与嘉宾：Phill Dickens教授、Phil Reeves博士、郭戈博士、Ryan Wicker教授、赵诣（申银万国研究所）、宁波经济与信息化委员会

	17:30-19:00
	Networking Dinner

交流晚宴



Keynote Speaker Introduction嘉宾简介
Speaker: Prof.Phill Dickens

专家：Phil Dickens教授
Organization: Nottingham University
机构：英国诺丁汉大学
Brief Introduction:

Phill Dickens is Professor of Nottingham University. Before this he is professor of Manufacturing Technology at Loughborough University where he has been Director of the Innovative Manufacturing and Construction Research Centre and Pro Vice Chancellor (Enterprise).
Prof. Dickens started work in the area of Rapid Prototyping in 1990 .He founded the Rapid Manufacturing Research Group in the early 1990’s, leading various research projects, and securing one international patent which is still being used. He was the first recipient of the International Freeform and Additive Manufacturing Excellence (FAME) Award in 2009. Prof.Dickens has led international government missions, and given a number of international keynote speeches and acts as a consultant to this industry.
简介
Phill Dickens 教授是诺丁汉大学教授。在此之前他任英国拉夫堡大学制造技术教授、创新制造和建筑研究中心主任和副校长。
Dickens教授自从1990年开始致力于快速模型领域，1990年代初他创立了快速模型生产研究小组，领导了众多的研究项目，注册了一项至今仍在应用的国际专利。2009年，Dickens教授获得了国际自由形态和三维制造卓越奖,他也是该奖项的首位获得者。Dickens教授领导了国际的政府项目，在此行业作为顾问多次做过国际性的主旨演讲
Speaker: Dr. Phil Reeves
专家：Phil Reeves博士
Organization: Econolyst Ltd, UK

机构：英国Econolyst公司
Brief Introduction:

Dr Phil Reeves is the Managing Director and principle Consultant at Econolyst Ltd. Phil has worked in the field of Advanced Manufacturing for nearly 20-years. Phil has worked in a number of AM related roles including R&D, business development and corporate strategy, before establishing Econolyst in 2003.

Phil is also an advisor on AM to a number of government agencies, and has written numerous articles and book chapters on the current and future impact of additive manufacturingonsociety and the environmental and lectures extensively on the subject.
简介：
菲尔博士是英国Econolyst公司的董事总经理兼首席顾问。他在先进制造领域有近20年的从业经验。在2003年成立Econolyst之前，他曾在公司担任添加制造的研发、业务拓展和企业战略规划工作。
菲尔博士及其公司目前在为一些政府部门担当政策制定和行业规划顾问，同时他在3D打印的媒体评论、专著和未来应用分析等领域都十分活跃.
Speaker: Prof. Ryan Wicker
专家：Ryan Wicker教授
Organization: University of Texas at El Paso

机构:美国得克萨斯大学
Brief Introduction:

Prof. Ryan Wicker is a Professor of Mechanical Engineering. In 2000, he founded the Keck Centerand became thedirector of the W.M. Keck Center for 3D Innovation (Keck Center) at the University of Texas at El Paso (UTEP).

Prof. Wicker’s research focuses on the use and development of AM technologies for fabricating 3D objects that are plastic, metal, ceramic, of bio-compatible materials, composite materials, or that contain electronics.  Major research efforts are underway in the areas of AM technology development ,closed-loop process control strategies for AM; AM of various powder metal alloys; and 3D structural electronics in which electronics and thus intelligence are fabricated within AM-fabricated mechanical structures. 
简介：
Ryan Wicker教授是美国德克萨斯大学机械工程系教授。他于2000年创立了该大学艾尔帕索分校Keck 中心并任W.M.Keck三维创新研究中心主任。Wicker教授的主要研究领域为塑料、金属、陶瓷、生物相容性材料等复合材料在3D打印中的使用和发展。现在的主要研究工作为3D打印的技术发展，闭环过程控制策略，各种金属粉末合金的3D打印以及机械制造结构的3D电子结构。
Speaker: Dr.Ge GUO

专家：郭戈博士
Organization: Beijing Tiertime Technology

机构:北京太尔时代科技有限公司
Brief Introduction:

Founder and general manager of Beijing Tiertime Technology Ltd,  PHD student of Chinese most influential 3D printing expert—Prof.Yongnian Yan (Professor of Mechanical Engineering, Tsinghua University), researching on research and development of rapid prototyping and 3D printing technology.

Beijing Tiertime Technology Co. Ltd was founded in 2003, and since then has grown to be the leader of RP and 3D printing industry in China.The product line covers all the angles from industrial enterprises, service and design studios, regular offices and educational labs, taking 15% of Chinese marketing share.
简介：
北京太尔时代科技有限公司创始人兼总经理,清华大学博士，师从中国“3D打印第一人”，清华大学机械工程系教授颜永年教授，从事快速成型技术，即3D打印技术的研发。
北京太尔时代科技有限公司是中国最大的专业从事消费级3D打印设备的研发与生产的公司。公司从事快速成形系统、快速制模设备以及专用耗材的开发、设计、生产和销售，其市场份额占中国整个市场份额的15％。
Speaker: Mr. Yi Zhao
专家：赵诣
Organization: 上海申银万国证券研究有限公司
机构:Shenyi &Wanguo Securities Co.,Ltd.

Brief Introduction:

Bachelor and master of Engineering of Tsinghua University, analyst in mechanical industry in Shenyin&Wanguo Securities Co.,Ltd. Main research field is intelligent manufacturing equipment, rail transit, building equipment, instrument and meter etc. He is member of team of Best Institution of small and medium

简介：
清华大学工学学士，工学硕士，现供职于申银万国证券研究所有限公司，担任机械行业分析师。主要研究智能制造装备，轨道交通，楼宇设备，仪器仪表等领域，2012新财富最佳中小市值研究机构第一名团队成员.
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